
Protokół Nr 23/2019 
z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 19 lipca 2019 r. 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta- Marcin Paliński, Wicestarosta- Paweł Przybyłek, 
Członkowie Zarządu: Lech Brzozowski i Mateusz Budka, Skarbnik Powiatu – Renata Mróz, 
Sekretarz Powiatu – Elżbieta Bieniek, Kierownik Wydziału Oświaty, Promocji, Rozwoju i 
Zarządzania Kryzysowego - Jolanta Tymińska, inspektor w Powiatowym Zarządzie Dróg w 
Nidzicy – Małgorzata Kaszubowska wraz z przedstawicielem firmy RoadWay - Grzegorzem 
Kowalikiem, Geodeta Powiatowy – Iwona Urbanowicz, Inspektor w Wydziale Budownictwa i 
Ochrony Środowiska – Łukasz Pietrowicz. Obrady otworzył i poprowadził Starosta Marcin 
Paliński. 

 
Porządek obrad: 

I. Powiatowy Zarząd Dróg: 

1. Omówienie umowy na opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania pn. 

„Rozbudowa drogi powiatowej nr 1973N na odcinku Napiwoda-Bartoszki-Grzegórzki”. 

2. Rozpatrzenie wniosku o naprawę chodnika w m. Piątki. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej nr 3060N Aleja 

Parkowa w m. Morąg  i zaliczenia jej do zasobu dróg gminnych.  

4. Omówienie procedury ustalenia odszkodowań za nieruchomości przejęte pod realizację 

inwestycji pn. „Rozbudowa drogi powiatowej Nr 1558N Safronka-Wiłunie-Powierż”. 

II. Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami: 

1. Podjęcie decyzji w sprawie ustanowienia na rzecz PZD w Nidzicy trwałego zarządu 

nieruchomościami zajętymi pod drogi powiatowe 1627N, 1906N i 1617N. 

2. Wszczęcie postępowania w sprawie ustanowienia na rzecz PZD w Nidzicy trwałego 

zarządu nieruchomością położoną w obrębie Safronka, która jest przeznaczona na 

rozbudowę drogi powiatowej 1558N. 

3. Informacje o gospodarowaniu nieruchomościami powiatowymi. 

       III. Wydział Budownictwa i Ochrony Środowiska: 

1. Zawiadomienie Burmistrza Nidzicy o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów w części obrębu geodezyjnego Załuski. 

IV. Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego: 

1. Informacja o wynagrodzeniach nauczycieli. 

2. Wyrażenie zgody na skrócenie okresu wypowiedzenia dla Dyrektor ZSRiO. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko Dyrektora Zespołu 

Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie, 13-113 Janowo. 

4. Wyrażenie zgody na przystąpienie Powiatu Nidzickiego do grupy zakupowej energii 

elektrycznej. 

5. Wyrażenie zgody na użycie herbu powiatu.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Konkursowej do przeprowadzenia 

konkursu na stanowisko dyrektora PORE. 

7. Omówienie projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu 

w sprawie uchwalenia regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe 

warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, 

funkcyjnego, za warunki pracy oraz wysokości warunki wypłacania innych składników 

wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania za 

godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw. 

V. Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich: 
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1. Omówienie protokołów pokontrolnych 

VI. Wydział Finansowy: 

1. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie powiatu na rok 2019, 

2) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2019-2038. 

 
Ad. I.1. 
 p. Grzegorz Kowalik przypomniał, że umowę podpisano pod koniec listopada 2017 r. do 

końca listopada 2018 r. mieli uzyskać decyzję ZRID. Do tego potrzebna jest dokumentacja 
projektowa, decyzja środowiskowa, pozwolenie wodno-prawne, mapy podziałowe. Winny to być 
decyzje ostateczne do złożenia dokumentacji. O wydanie decyzji środowiskowej wystąpili 11 
czerwca 2018 r. Urząd Miejski wydał decyzję po 298 dniach, po prawie roku. W międzyczasie 
została wysłana karta o wydanie decyzji, zawierająca elementy raportu. W sierpniu RDOŚ wystąpił 
o uzupełnienie złożonej karty i wykazanie, że pod planowanymi do usunięcia drzewami nie ma larw 
i innych owadów, co spowoduje ich wyniszczenie. Firma zleciła inwentaryzację 120-130 drzew. 
Badania zostały wykonane, z dokumentacją fotograficzną. Karta o te elementy została uzupełniona. 
Potem to przeszło przez Urząd Miasta. RDOŚ przedłużał czas wydania decyzji. Z reguły 
otrzymanie decyzji środowiskowej trwa 3-4 miesiące.  

Starosta Marcin Paliński przypomniał, że spotkań było kilka i p. Kowalik mówił, że 
dokumentacja będzie do listopada, potem, że do grudnia, do lipca, a jej dalej nie ma.  

p. Kowalik zaznaczył, że warunkował przekazanie dokumentacji uzyskaniem pozwolenia 
wodno-prawnego.  

Starosta Marcin Paliński wspomniał, że miała być wydana pod koniec stycznia. 
p. Kowalik zaznaczył, że do skończenia dokumentacji brakuje uzyskania pozwolenia wodno-

prawnego i decyzji ZRID. 
p. Mateusz Budka zapytał, dlaczego firma podjęła się wykonania zadania w takim terminie 

znając zakres prac. 
p. Kowalik odpowiedział, że aneksem przedłużono termin realizacji do końca marca. 

Natomiast decyzję środowiskową wydano po terminie umownym (5 kwietnia).  
Starosta Marcin Paliński prosił p. Kowalika o złożenie do analizy pełnej dokumentacji 

korespondencyjnej w tej sprawie. Zarząd ją przeanalizuje i podejmie decyzję odnośnie wniosku o 
przedłużenie terminu. Zaznaczył, że wpłynęło pismo od Wojewody, że wszystkie nasze zadania 
będą finansowane. Uważa, że to zadanie byłoby również, ale nie ma dokumentacji. Kolejny nabór 
wniosków będzie w sierpniu. Zapytał, czy dokumentacja będzie gotowa. 

p. Kowalik odparł, że to niemożliwe, ponieważ wydanie decyzji ZRID trwa 90 dni. 
Pozwolenie wodno-prawne 2,5 miesiąca. Dodał, że firma złożyła mapy podziałowe w grudniu. 
Mapy zostały zatwierdzone na początku stycznia. Niestety 4 działki trzeba od nowa podzielić, bo 
była inna ewidencja. Przez 3 tygodnie była ona niedostępna. Jest w stanie złożyć branżę sanitarną 
na decyzję ZRID. Uzyskanie decyzji ZRID potrwa 6-7 miesięcy. Projekt drogowy, odstępstwa 
kolejowe - są. Zarząd nalicza kary, a firma nie będzie miała z czego wypłacić podwykonawcy. 
Opisze harmonogram cały prac nad projektem. Za mapy do celów projektowych uregulował 
należność, podziałowe są do uregulowania.  

Starosta Marcin Paliński podkreślił, że potrzebna jest Zarządowi pełna dokumentacja, żeby 
podjąć właściwą decyzję.  

p. Mateusz Budka zapytał, czy firma była wezwana przez gminę do uzupełnienia 
dokumentacji.  

p. Kowalik odpowiedział, że bezpośrednio – nie. Wody Polskie, czy RDOŚ pisze do 
wykonawcy. RDOŚ pisał dwa razy, że ze względu na dużą ilość spraw, przedłuża termin wydania 
decyzji.  

Starosta Marcin Paliński wskazał, żeby złożyć wniosek o przedłużenie terminu i złożyć pełną 
dokumentację w tej sprawie.  
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p. G.Kowalik opuścił salę obrad. 
 
Ad. I.2. 
p. Małgorzata Kaszubowska przeczytała wniosek o dokończenie chodnika w miejscowości 

Piątki.  
Starosta Marcin Paliński zapytał, czy jeśli jest to naprawa, to nie można tego zrobić od ręki? 
p. M.Kaszubowska odpowiedziała, że chodnik istnieje od 2005 r. i na odcinku 30-40 m jest 

zdeformowany. Można to zrobić, ale nie jest w stanie powiedzieć, kiedy.  
Starosta Marcin Paliński stwierdził, że ma być tak, żeby było bezpiecznie. Takie rzeczy się 

robi od ręki. Prosił, żeby to zrobić. Bieżące naprawy powinny być wykonane. Polecił, żeby 
wykonywać takie naprawy, które się da. Jeśli to większe wydatki, to trzeba zaplanować na przyszły 
rok. 

p. M. Kaszubowska zaznaczyła, że w piśmie jest także prośba o budowę przejścia dla 
pieszych. Zaznaczyła, że to teren kolejowy. Zostały wysłane pisma o uzgodnienie budowy 
chodnika do PKP w Olsztynie. Stamtąd uzgodnienia przesłano do Gdańska. Czekamy na 
odpowiedź.  

Starosta Marcin Paliński wyraził prośbę, żeby pracownicy PZD nie czekali, aż pojawią się 
zgłoszenia, tylko, gdy jest potrzeba, niezwłocznie reagowali. Polecił, żeby nie odkładać spraw, tylko 
konsultować i działać. 

 
Ad. I.3. 
p. M.Kaszubowska przeczytała wniosek Zarządu Powiatu Ostródzkiego oraz omówiła 

projekt uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej nr 3060N Aleja Parkowa w m. 
Morąg i zaliczenia jej do zasobu dróg gminnych. 

Uwag nie było. 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 23/81/2019 w wyżej przedstawionej sprawie. 

Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. I.4. 
Do posiedzenia dołączyła p. Iwona Urbanowicz. 
p. Iwona Urbanowicz przypomniała, że powiat przejął nieruchomości gruntowe związane z 

zaplanowaną inwestycją – przebudowa drogi Safronka-Wiłunie-Powierż. Poprzednim właścicielom 
z tego tytułu należą się odszkodowania. Na ten cel należy zabezpieczyć ponad 600 tys. zł. Dodał, 
że od Gminy Janowiec Kościelny i Nadleśnictwa Nidzica można próbować uzyskać zrzeczenie się 
odszkodowania lub wypłacenie w niższej wysokości. W przypadku Nadleśnictwa jest to kwota 13 
tys. zł, a Gminy Janowiec Kościelny - 44 tys. zł. Natomiast w stosunku do osób fizycznych, zgodnie 
z obowiązującym prawem i orzecznictwem, negocjacje są bezprawne. Ustawodawca nie dopuszcza 
ustalenia odszkodowania w wysokości innej, niż wynikająca z operatu określonego przez 
rzeczoznawcę. Starosta wydaje decyzję o wysokości odszkodowania. Jedyne, co można 
zaproponować poprzednim właścicielom, to inny sposób zapłaty, np. inny, niż 14 dni od dnia 
ostatecznej decyzji lub zapłaty w ratach. Dwóch właścicieli ma wpisane hipoteki. Poinformowała, 
że ustaliła, iż nie zaplanowano środków na wypłatę całości odszkodowania. W budżecie 
zabezpieczone są środki w wysokości 100 000 zł, a ich wartość, jak wynika z opinii, przekroczy 
600 000 zł.   

p. Renata Mróz stwierdziła, że trzeba w sierpniu zwiększyć obligacje.  
Zarząd był zgodny, żeby wystąpić do Gminy i Nadleśnictwa o zrzeczenie się odszkodowania. 

Odnośnie zaś wypłaty odszkodowania ustalono, żeby rozmawiać z poprzednimi właścicielami o 
maksymalnym wydłużeniu terminu płatności i płatności w ratach. Po sesji Zarząd zdecyduje o 
terminie. 

p. Lech Brzozowski zaznaczył, żeby sprawdzić, czy odszkodowania mogą być ujęte jako 
środki kwalifikowane przy realizacji inwestycji.  
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p. M.Kaszubowska opuściła salę obrad. 
 
Ad. II.1. 

p. Iwona Urbanowicz przypomniała o toczących się postępowaniach administracyjnych 
dotyczących oddania nieruchomości w trwały Zarząd dla Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy. 
Dotyczą one następujących dróg: nr 1627N o przebiegu Szemplino Czarne –gr. województwa, nr 
1906N o przebiegu Zalesie – Krokowo, 1617N o przebiegu Stare Połcie- Smolany- Żardawy. 
Poinformowała, że można już wydać decyzje w tych sprawach.  

Uwag i pytań nie było. 
Zarząd jednogłośnie pozytywnie przyjął decyzje odnośnie przekazania w trwały 

zarząd dla Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy nieruchomości zajętych pod w/w drogi 
powiatowe. 

 
Ad. II.2. 
p. Iwona Urbanowicz przedstawiła sprawę przekazania dla Powiatowego Zarządu Dróg w 

Nidzicy w trwały zarząd działki nr 51/8 o pow. 846 m2 w m. Safronka pod przebudowę drogi 
powiatowej 1558N. 

Uwag i pytań nie było. 
Zarząd wszczął postępowanie administracyjne w powyższej sprawie. 
 
Ad. II.3. 
p. Iwona Urbanowicz przypomniała wniosek byłego właściciela nieruchomości w Szkotowie 

o odszkodowanie za przejęcie nieruchomości pod drogę powiatową. Poinformowała, że Wójt 
Gminy Kozłowo wznowił postępowanie z powodu nie uczestniczenia Powiatu Nidzickiego w 
postępowaniu jako strony. Następnie wydał decyzję utrzymującą  w mocy poprzednią decyzję. Po 
jej uprawomocnieniu ujawnione zostanie prawo własności w księgach wieczystych. Po tym będzie 
można wyznaczyć zespół negocjacyjny do uzgodnienia odszkodowania z poprzednim właścicielem 
nieruchomości. 

Zarząd przyjął informację do wiadomości. 
 
p. Iwona Urbanowicz opuściła salę obrad, a dołączył p. Łukasz Pietrowicz. 
 
Ad. III.1. 
p. Ł. Pietrowicz przedstawił zawiadomienie Burmistrza Nidzicy o przystąpieniu do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów w części obrębu 
geodezyjnego Załuski.  

p. Paweł Przybyłek zaznaczył, że teren o pow. 56 ha zlokalizowany jest na końcu 
Szerokopasia i planowany pod inwestycje. 

Zarząd bez uwag przyjął do wiadomości przedstawione zawiadomienie. 
 
p. Łukasz Pietrowicz opuścił salę obrad, a dołączyła p. Jolanta Tymińska. 
 
Ad. IV.1. 
p. Jolanta Tymińska przedstawiła informację o wynagrodzeniach nauczycieli w 

poszczególnych grupach awansu zawodowego w okresie styczeń-czerwiec 2019 r. Zaznaczyła, że 
wymaganej średniej nie osiągają nauczyciele mianowani i od września trzeba będzie podjąć działania 
zaradcze.  

Zarząd nie miał uwag. 
 
 
 



5 
 

Ad. IV.2. 
p. Jolanta Tymińska przedstawiła wniosek p. Katarzyny Mazur o skrócenie okresu 

wypowiedzenia stosunku pracy na stanowiska Dyrektora ZSRiO w Jagarzewie do dnia 31 sierpnia, 
żeby od 1 września mogła zacząć rok szkolny jako nauczyciel. p. Tymińska dodała, że skoro będzie 
ogłoszony konkurs na Dyrektora tej placówki, to nie ma przeszkód, żeby nie wyrazić zgody. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do wniosku p. K. Mazur. 
 
Ad. IV.3. 
p. Jolanta Tymińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie ogłoszenia konkursu na 

stanowisko Dyrektora Zespołu Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie, 13-113 
Janowo. Określono w niej niezbędne wymagania. Termin składania ofert upłynie 14 dni po 
ogłoszeniu konkursu. Do połowy sierpnia powinien się odbyć konkurs.  

Zarząd bez uwag jednogłośnie podjął uchwałę Nr 23/82/2019 w sprawie ogłoszenia 
konkursu na stanowisko Dyrektora Zespołu Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w 
Jagarzewie, 13-113 Janowo. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. IV.4. 
p. Jolanta Tymińska przedstawiła propozycję przystąpienia Powiatu Nidzickiego do grupy 

zakupowej energii elektrycznej i skorzystania z prostszego sposobu na przeprowadzenie procedury 
zamówienia. Procedurę przetargową prowadzić bowiem będzie i czuwać nad jej przebiegiem  tzw. 
lider. Z rozwiązania takiego korzystają już inne samorządy i ponoszą o połowę niższe koszty za 
energię. 

Zarząd jednogłośnie wyraził poparcie dla wyżej przedstawionej propozycji.  
 
Ad. IV.5. 
p. Jolanta Tymińska przedstawiła wniosek Wojskowej Komendy Uzupełnień w Olsztynie o 

wyrażenie zgody na umieszczenie herbu Powiatu Nidzickiego na pamiątkowym medalu 
okolicznościowym z okazji 75 lat istnienia. Dodała, że zgodnie z uchwałą Nr XIV/82/08 Rady 
Powiatu w Nidzicy z dnia 30 stycznia 2008 r. w sprawie ustanowienia zasad i warunków używania 
herbu i flagi Powiatu Nidzickiego, Zarząd Powiatu jest upoważniony do rozpatrywania wniosków 
i udzielania zgody na korzystanie z wizerunku herbu powiatu. 

Zarząd nie miał uwag i jednogłośnie udzielił WKU w Olsztynie zgody na korzystanie 
z wizerunku herbu powiatu w wyżej określonym celu.  

 
Ad. IV.6. 
p. Jolanta Tymińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko Dyrektora Powiatowego Ośrodka 
Rozwoju Edukacji w Nidzicy. Poinformowała, że termin składania ofert upłynął 15 lipca, a konkurs 
planowany jest na 23 lipca. Wpłynęła jedna oferta. Zaproponowała następujący skład Komisji 
Konkursowej:  

- przedstawiciele organu prowadzącego szkołę: Jolanta Tymińska, Sławomir Knapiński, 
Paweł Przybyłek,  

- przedstawiciele organu sprawującego nadzór pedagogiczny: Beata Gojło, Marek 
Kozłowski, Elżbieta Wąsowska, 

- przedstawiciele rady pedagogicznej: Adriana Waśk, Irena Kowalczyk, 
- przedstawiciel ZNP Zarząd Oddziału w Nidzicy: Marcin Pszczółkowski, 
- przedstawiciel Międzyzakładowej Organizacji Związkowej Pracowników Oświaty NSZZ 

„Solidarność” w Nidzicy: Dariusz Czajka. 
Zarząd bez uwag jednogłośnie podjął uchwałę Nr 23/83/2019 w sprawie powołania 

Komisji Konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko Dyrektora 
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Powiatowego Ośrodka Rozwoju Edukacji w Nidzicy. Stanowi ona załącznik do 
niniejszego protokołu. 

 
Ad. IV.7. 
p. Jolanta Tymińska omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały 

Rady Powiatu w sprawie uchwalenia regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe 
warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za 
warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania innych składników wynagrodzenia 
wynikających ze stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania za godziny ponadwymiarowe i 
godziny doraźnych zastępstw. Zaznaczyła, że Rząd ustalił wzrost dodatku za wychowawstwo do 
kwoty 300 zł. W placówkach powiatowych funkcjonuje kwota 120 zł. Przepisy obligują do 
wprowadzenia zmian od września. Projekt w tej formie przesłać należy do konsultacji ze związkami 
zawodowymi. Były przedmiotem obrad sierpniowej sesji. Dodała, że Karta Nauczyciela 
wprowadza też nowy dodatek na start dla stażystów w kwocie 1000 zł.  

Zarząd jednogłośnie poparł wyżej przedstawiony projekt uchwały. 
p. Renata Mróz dodała, że od września zmienia się liczba oddziałów w szkołach. Ma nadzieję, 

że wpłynie informacja o zwiększeniu subwencji oświatowej. W sierpniu będziemy analizować 
budżet. 

Starosta Marcin Paliński uspokoił, że Kurator informował, iż środki przyjdą w subwencji. 
 
Ad. V.1.  
p. Elżbieta Bieniek przedstawiła wyniki przeprowadzonych kontroli w: 
1) Powiatowym Urzędzie Pracy w Nidzicy przez Archiwum Państwowe w Olsztynie w dniu 

8 maja 2019 r. w zakresie stanu realizacji zadań związanych z przechowywaniem, 
zabezpieczaniem i ewidencjonowaniem państwowego zasobu archiwalnego. Zaleceń 
brak. 

2) Przychodni Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy przez Komendę Powiatową PSP w 
Nidzicy w dniu 4 lipca 2019 r. w zakresie przestrzegania przepisów przeciwpożarowych; 
rozpoznawania możliwości i warunków prowadzenia działań ratowniczych przez 
jednostki ochrony przeciwpożarowe; rozpoznawania innych miejsc zagrożeń; 
postępowania z substancjami kontrolowanymi, nowymi substancjami i fluorowanymi 
gazami cieplarnianymi. Brak zastrzeżeń do kontroli. 

3) Banku Krwi w Zespole Opieki Zdrowotnej w Nidzicy przez Regionalne Centrum 
Krwiodawstwa i Krwiolecznictwa w dniu 12 czerwca 2019 r. w zakresie zgodności 
spełnienia wymagań wynikających z przepisów prawa. Stwierdzono niezgodności w 
zakresie procedury opisującej zasady transportu składników krwi i nieaktualną procedurę 
dotyczącą wydawania osocza i krioprecypitatu o wymóg kontroli grupy krwi pacjenta z 
grupą krwi na zamówieniu. Zalecono przeszkolić kierowców i uaktualnić treść procedury. 
Ponadto protokół zawierał kilka sugestii: opracować procedurę opisującą zasady przy 
przyjęciu do szpitala chorego ze składnikami krwi; wprowadzić aktualne nazewnictwo do 
procedur/protokołów; termometry używane w procesie walidacji wzorcować raz w roku; 
walidację transportu przeprowadzić również w warunkach zimowych; uzupełnić 
procedury: walidacji transportu o nazwę środka transportu, a walidację procesu 
rozmrażania o temperaturę procesu; pojemniki transportowe zawsze dezynfekować po 
zakończeniu transportu. Zalecenia  większości zrealizowano, dwa są w trakcie realizacji.  

4) Wydziale Komunikacji w Starostwie Powiatowym w Nidzicy przez Wydział Infrastruktury, 
Geodezji i Rolnictwa Warmińsko-Mazurskiego Urzędu Wojewódzkiego w Olsztynie w 
dniach 6-7 maja 2019 r. w zakresie realizacji w okresie od 1 stycznia - 31 grudnia 2018 r. 
przez Starostę Nidzickiego zadań zleconych z zakresu administracji rządowej w obszarze 
uprawnień do kierowania pojazdami. Działalność oceniono pozytywnie. 
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5)  Zespole Opieki Zdrowotnej w Nidzicy przez Wydział Zdrowia Warmińsko-Mazurskiego 
Urzędu Wojewódzkiego w Olsztynie w zakresie przestrzegania standardu organizacyjnego 
opieki okołoporodowej. Działalność podmiotu leczniczego w zakresie objętym kontrolą 
oceniono pozytywnie z nieprawidłowościami. W Regulaminie podmiotu brak jest 
określenia elementów organizacji opieki mającej na celu zapewnienie dobrego stanu 
zdrowia matki i dziecka, przy ograniczeniu interwencji medycznych oraz 
dokumentowania tych działań, zgodnie z przepisami. Stwierdzono nieadekwatne 
(niewystarczające) do potrzeb pacjentów i realizowanych zadań zabezpieczenie dyżurowe 
położnych /pielęgniarek w oddziale ginekologiczno-położniczym. Pierwsze zalecenie 
wykonano. Drugie realizowane jest na bieżąco poprzez oferowanie zatrudnienia osób, 
dokształcanie osób pracujących w zawodzie pielęgniarki, zwiększanie kontraktów i umów 
zlecenia poprzez zwiększenie ilości godzin u osób już zatrudnionych. 

6)  Zespole Opieki Zdrowotnej w Nidzicy – Oddziale Wewnętrznym i wymiennikowni przez 
Wojewódzką Stację Sanitarno-Epidemiologiczną w Olsztynie w dniu 4 czerwca 2019 r. w 
zakresie jakości ciepłej wody użytkowej pod kątem obecności bakterii z rodzaju 
Legionella. Nieprawidłowości nie stwierdzono. 

7) Szpitalu Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy przez Wojewódzką Stację Sanitarno-
Epidemiologiczną w Olsztynie w dniu 4 czerwca 2019 r. w zakresie przestrzegania 
przepisów dotyczących utrzymania należytego stanu sanitarno-higienicznego w obiekcie 
użyteczności publicznej. Nieprawidłowości nie stwierdzono. 

8)  Zespole Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie przez Kuratorium Oświaty 
w Olsztynie w dniu 7 czerwca 2019 r. w zakresie zapewnienia bezpieczeństwa uczniom w 
czasie zajęć i po zajęciach. Zaleceń nie wydano. 

 
Ad. VI.1.1) 
p. Renata Mróz przedstawiła decyzje i wnioski jednostek o zmiany w planie budżetu: 

1) decyzję Wojewody Warmińsko –Mazurskiego Nr FK 172/2019 z dnia 15 lipca 2019 r. 
zwiększającą plan dotacji celowej w dziale 754 rozdziale 75411 § 2110 o kwotę 60.823 zł na 
sfinansowanie skutków podwyższenia uposażeń oraz pozostałych należności od 1 stycznia 
2019r. strażakom pełniącym służbę w Komendzie Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej.    

Zarząd dokonał zwiększenia planu dochodów, zgodnie w powyższą decyzją, jak 
również zwiększył plan wydatków w tym samym dziale i rozdziale w: § 4050 o kwotę 
51.564 zł, § 4060 o kwotę  1.588 zł, § 4180 o kwotę 7.671 zł. 

2) decyzję Wojewody Warmińsko – Mazurskiego Nr FK 157/2019 z dnia 4 lipca 2019 r. 
zwiększającą plan dotacji celowej w rozdziale 80153 § 2110 o kwotę 3.092,13 zł na uzupełnienie 
dotacji celowej na wyposażenie szkół w podręczniki, materiały edukacyjne i materiały 
ćwiczeniowe dla Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego.  

Zarząd dokonał zwiększenia planu dochodów, zgodnie w powyższą decyzją, jak 
również zwiększył plan wydatków w tym samym rozdziale w: § 4240 o kwotę 3.061,55 zł, 
§ 4210 o kwotę 30,58 zł. 

3) decyzję Wojewody Warmińsko – Mazurskiego Nr FK 160/2019 z dnia 9 lipca 2019 r. 
zmniejszającą plan o kwotę 27.344 zł celowej w rozdziale 85203 § 2110 o kwotę 27.344 zł w 
ramach środków pochodzących z ustawy budżetowej na 2019 r. na realizację programu 
kompleksowego wsparcia rodzin „Za życiem”. 

Zarząd dokonał zmniejszenia planu dochodów, zgodnie w powyższą decyzją, jak 
również zmniejszył plan wydatków w tym samym rozdziale w § 2820 o kwotę 27.344 zł. 

4) wniosek Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy o zmianę w planie wydatków, tj. 
zmniejszenie planu wydatków w rozdziale 80110 § 4300 o kwotę 1.346,04 zł, a zwiększenie 
planu wydatków w rozdziale 80120 § 4210 o kwotę 1.346,04 zł, w związku z likwidacją 
gimnazjów i przesunięciem niewykorzystanych środków za bilety uczniów gimnazjum,                      
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a koniecznością zabezpieczenia wydatków na zakup środków czystości, które będą 
wykorzystane przy porządkowaniu szkoły po remoncie sanitariatów.  

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
5) wniosek Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy o zmianę w planie wydatków,                           

tj. zmniejszenie wydatków na kwotę 1.277,21 zł w ramach rozdziału 80195 w §: 4111 o kwotę 
405,68 zł, § 4121 o kwotę 71,30 zł, § 4171 o kwotę 800,23 zł, a zwiększenie planu wydatków na 
kwotę 1.277,21 zł w ramach tego samego rozdziału w § 4301. Zmiana dotyczy programu 
Erasmus projekt „Podstawowe umiejętności życiowe” i spowodowana jest koniecznością 
dostosowania planu finansowego do wydatków. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
6) wniosek Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Nidzicy o zmianę w planie 

wydatków, tj. zmniejszenie planu wydatków w rozdziale 75411 § 4480 o kwotę 1.000 zł,                         
a zwiększenie planu wydatków w tym samym rozdziale o tę samą kwotę w § 4410. Oszczędności 
jednostka chciałaby przeznaczyć na sfinansowanie delegacji funkcjonariuszy podnoszących 
kwalifikacje w szkołach pożarniczych. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
7) wniosek Starostwa Powiatowego w Nidzicy o przesunięcie kwoty 2.000 zł z § 4210 na § 4700             

w ramach działu 710 rozdziału 71012. Zmiana ta związana jest z opłaceniem należności za 
szkolenie 3 pracowników Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami oraz PODGiK 
z zakresu prowadzenia bazy danych geodezyjnej ewidencji sieci uzbrojenia terenu oraz bazy 
danych obiektów topograficznych.  

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
8) wniosek Komendy Powiatowej Straży Pożarnej w Nidzicy o zwiększenie planu wydatków w 

rozdziale 75411 § 4210 o kwotę 2.400 zł na zabezpieczenie środków na zakup materiałów 
niezbędnych do wykonania prac remontowych w pomieszczeniach Komendy Powiatowej  PSP, 
i przystosowania ich na potrzeby sali edukacyjnej dla dzieci i młodzieży, wykorzystywanej w 
ramach programu, którego celem jest poprawa bezpieczeństwa uczniów i kształtowanie ich 
wiedzy i świadomości na temat zagrożeń i zewnętrznych i umiejętności zachowania się w sytuacji 
wystąpienia zagrożenia.  

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. Wydatki na ten cel 
przesunięto z § 4360 w kwocie 1.500 zł i § 4410 w kwocie 900 zł w ramach  rozdziału 
75421. 
 

Wszystkie powyższe decyzje Zarządu ujęte zostały w uchwale Nr 23/84/2019 w 
sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2019, która została podjęta jednogłośnie i 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. VI.1.2) 
p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2019-2038, zawierający: 

- uaktualnienie planu dochodów i wydatków budżetu na 2019 rok, zgodnie z uchwałą Zarządu 
Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu; 

- z załącznika przedsięwzięć usuwa się zadanie pn. „Budowa ciągu pieszo rowerowego na odcinku 
od drogi wojewódzkiej nr 545 do drogi krajowej Nr 7”. W/w zadanie zostało wycofane z 
realizacji Uchwałą Nr X/52/2019 Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 19 czerwca 2019 r. w sprawie 
zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2019-2038 (plan 
określono na kwotę 0,00 zł); 

- z załącznika przedsięwzięć usuwa się zadanie pn. „Przebudowa ulicy Warszawskiej od km 0+000 
do km 0+603 oraz ulicy Sienkiewicza od km 0+000 do km 0+574 w m. Nidzica opracowanie 
dokumentacji projektowej”. W/w zadanie zostało wycofane z realizacji Uchwałą Nr X/52/2019 
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Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 19 czerwca 2019 r. w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2019-2038 (plan określono na kwotę 0,00 zł);  

- z załącznika przedsięwzięć usuwa się zadanie pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1613N na 
odc. Janowiec Kołaki-Gołębie-Jabłonowo Dyby opracowanie dokumentacji projektowej”. 
W/w zadanie zostało wycofane z realizacji Uchwałą Nr X/52/2019 Rady Powiatu w Nidzicy z 
dnia 19 czerwca 2019 r. w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 
Nidzickiego na lata 2019-2038 (plan określono na kwotę 0,00 zł). 

Uwag i pytań nie było. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 23/85/2019 w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2019-2038. Stanowi ona załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

p. Paweł Przybyłek przedstawił propozycję Urzędu Marszałkowskiego w Olsztynie 

sprzedaży budynku w Nidzicy przy ul. Olsztyńskiej, w której siedzibę ma Powiatowy Ośrodek 

Dokumentacji Geodezyjnej i Kartograficznej, za kwotę 50% wartości rynkowej. ¼ budynku należy 

do Skarbu Państwa, a ¾ do Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

Zarząd wyraził zainteresowanie powyższą propozycją, ale przy bonifikacie 99%. 

 
Wobec wyczerpania porządku, Przewodniczący zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała: 

Inspektor 
/-/ Małgorzata Jarka  Starosta 
 / - / Marcin Paliński 
 Wicestarosta  

/ - / Paweł Przybyłek 
Członek Zarządu  

               / - / Lech Brzozowski 
Członek Zarządu  

               / - / Mateusz Budka 
 


